
တၢ်် �တၢၣ််��ပ်ီၣ်��ဟ့်ၣ်��က်ူၣ်��ဟ့်ၣ်��
ဖးးဒီးး�တၢ်် �ဆ်ီၣ်��ထဲွဲ� 
လၢၢပှၤၤ�လၢၢအဘၣ် �်ဒိိဘၣ် �်ထံးး�ဒီးး�နီၢ်�် �ခိိနီၢ်�် �
သးးက့်ၢ်� �ဂီၤၤ�တလၢၢတပှဲၤၤ��တဆူၣ်��တချ့့�
ရွါါ �ယၢၣ််��အခ်ီၣ်��မံးး�ရှၢၣ်��် � (Disability 
Royal Commission)

Karen - ကညီကျိာ်



ကျိၣ််� ��စ့့တၢ်် �ဆ်ီၣ်��ထဲွဲ�ဟဲဲခီီဖျိိ�  အီးး�စတြ့�့လယါါ အပဒိၣ်��်အ၀ဲၤၤ�ကျိၤၤ� �လၢၢပှၤၤ�ဂ့ၢ််��၀ီ အတၢ်် �မၤၤစၢၤ�ၤအတၢ်် �ဖံးး�

တၢ်် �မၤၤတဖၣ််�အဂီၢ််��လီၤၤ �

မ့ၢ််�� နဘၣ််�ဒိဘၣ််�ထံးး�တ့ၢ််�� ဘၣ််�တဘျီီ�ဘျီီ�လၢၢ    
Disability Royal Commission အဃိိဧါါ.
တၢ်် �ရ့့လိာ််��မုာ်��လိာ််��အီးး�စတြ့�့လယါါမ်ုၢ်�� နုာ်�်�အီးး�စတြ့�့လယါါ 
(Relationships Australia WA) ဟ့ၣ််��၀ဲဲဒၣ်�်တၢ်် �တၢၣ််��ပီၣ််��ဟ့ၣ််��ကူၣ်��
ဟ့ၣ််��ဖးးဒီးး�တၢ်် �ဆ်ီၣ်��ထဲွဲ�လၢၢပှၤၤ�တဂၤၤလၢ်် �လၢ်် �လၢၢအဘၣ််�ဒိဘၣ််�ထံးး�၀ဲဲဒၣ်�်ခီီ
ဖျိိ�  Disability Royal Commission အဃိိန့ၣ်� �်လီၤၤ�. 

ပဟ့ၣ််��နၤၤတၢ်် �တၢၣ််��ပီၣ််��ဟ့ၣ််��ကူၣ်��ဟ့ၣ််��ဖးးလၢၢမဲာ််��သကိးး�
မဲာ််��,လၢၢပှာ််��ယဲၤၤ�အဖီခိၣ််��မ့တမ့ၢ််�� ခီီဖျိိ�လီ တဲဲစိန့ၣ်� �်သ့့၀ဲဲလီၤၤ�. 

တၢ်် �မၤၤစၢၤ�ၤအတၢ်် �ဖံးး�တၢ်် �မၤၤတခါါအံၤၤ�မ့ၢ််��၀ဲဲဒၣ် �်လၢၢ-
•	 ပှၤၤ�လၢၢအအိၣ််��ဒီးး�နီၢ််��ခိ နီၢ််��သးးက့ၢ််��ဂီၤၤ  �တလၢၢတပှဲၤၤ�� တဆူၣ်��တချ့့�
•	အ၀ဲဲသ့ၣ််��အဟံၣ််��ဖိဃီီဖိိဒီးး�တံၤၤ�သကိးး�တဖၣ််�
•	 ပှၤၤ�ကွၢ််�� ထဲွဲ�ကဟုုကယာ််�တၢ်် �တဖၣ််�ဒီးး�တၢ်် �ဆ်ီၣ်��ထဲွဲ�အပှၤၤ�မၤၤတၢ်် �ဖိတဖၣ််� 
•	 ပှၤၤ�တဂၤၤလၢ်် �လၢ်် �လၢၢအဘၣ််�ဒိဘၣ််�ထံးး�ခီီဖျိိ�  Disability Royal 

Commission 

၀ံံသးးစူၤၤ�ဆဲးး�ကျိးး� �ဘၣ််�ပှၤၤ�လၢၢတၢ်် �ဂ့ၢ််�� တၢ်် �ကျိၤၤ� �ဆူူ 
ညါါအဂီၢ််��တက့ၢ််��  -

ကိးး�ဘၣ််� 6164 0180 တက့ၢ််��  

အံံမ့လ််ဘၣ််� drc@relationshipswa.org.au

လဲၤၤ�ဘၣ််�ဆူူပပှာ််��ယဲၤၤ�ဘျးး�စဲဲ  
www.relationshipswa.org.au/drc တက့ၢ််��  

ပဟ့ၣ််��စ့ၢ််��ကီးး �တၢ်် �တၢၣ််��ပီၣ််��ဟ့ၣ််��ကူၣ်��ဟ့ၣ််��ဖးးခီီဖျိိ�  တၢ်် �ကျိးး� �ထံံ ဒီးး�တၢ်် �က
တိၤၤ�ကျိးး� �ထံံအတၢ်် �မၤၤစၢၤ�ၤ အတၢ်် �ဖံးး�တၢ်် �မၤၤ (TIS National)န့ၣ်� �်လီၤၤ�. 
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